
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Náves 300, 763 61 

Pohořelice 16. března 2016 
 

Zápis z členské schůze konané dne 4.3.2016 
 
     V pátek dne 4.3.2016 se v hasičské zbrojnici konala březnová členská schůze, které se 
zúčastnilo celkem 12 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
      

1. Svátky:  6.3. – Miroslav (Bičan, Vrzala, Klofáč), 7.3. – Tomáš (Hanáček a Zelík), 8.3. – Gabriela 
(Hyblerová a Zelíková), 19.3. – Josef (Umýsa) 
Narozeniny: 11.3. Adéla Sukupová, 23.3. – Lubomír Hanáček, 31.3. – Oldřich Urban 
 

2. Uskutečněné akce v únoru 2016 
 

- 14.2.2016 Zkoušky odbornosti mladých hasičů - Kvítkovice 
o Zúčastnilo se 9 dětí a všichni uspěli 

- 20.2.2016 – Hasičský ples  
o Vše bylo bez problémů, všem se snad líbilo, s Kristýnou Polovou jsme vyrovnaní, 

300,- Kč jsme dopláceli na obci za rozbité sklo 
o Poznatky na příště: na salát vystačí 30 kg brambor, víno bylo odhadnuto dobře 

(80 l bílé a 20 l červené), zůstalo jej cca celkem 10 litrů, které odkoupila 
hospodská Kamila  

o Již máme termín na příští rok – 18.2.2017 
- 20.2.2016 – Uzlovačka – Mysločovice – mladší žáci 1. místo, starší žáci 1. místo 

 
3. Plánované akce na březen 2016 a dále  

 
- 6.3.2016 Okrskové kolo v uzlování – Žlutavy 

o Odhadem 20-25 dětí 
o Sraz a dopravu bude řešit Jana Forbelská samostatně 

- 13.3.2016 – mladí hasiči – hala Otrokovice 
- 20.3.2016 – mladí hasiči – hala Otrokovice 
- 2.4.2016 – Štípský beránek – MH budou obhajovat první místo 
- 3.4.2016 - Okresní kolo v uzlování – Březůvky 

o Jana Forbelská zašle výsledky domácího uzlování  
- 9.4.2016 - Sběr železa  

o Tento termín již ponecháme 
o Pavel Šeďa – Metalšrot se omlouvá za chybu z podzimního sběru, kdy nám 

namísto 2,- Kč dal pouze 1,50 Kč za 1 kilo – doplatek by připočetli k dalšímu sběru 
– v tomto případě tedy nebudeme oslovovat okolní sběrny, ale nejdříve 
vyčerpáme přebytek, který u nich máme.  

o Jídlo dořešíme na příští schůzi, bude jej mít na starosti opět Pavel Šeďa 
o Josef Umýsa nám nechal sud piva – zřejmě jej využijeme již na sběru železa, který 

bude opět spojen s větší brigádou, do které bychom se snažili zapojit i ty nejstarší 
z mladých hasičů – seznam úkolů a plán práce dáme dohromady na schůzi 
v dubnu, která bude týden předtím 

o Milan Zelík bude Josefa Umýsu informovat o tom, že bude sběr železa a zda 
nebude problém, když tam sud narazíme – bylo by dobré, kdyby se přišel aspoň 
podívat 

 -      Kamínka – letní soustředění mladých hasičů, 24.7. – 2.8.2016 



o Ceny jsou srovnatelné jako vloni, mírné zdražení v rozmezí 10 – 25 korun na den 
dle velikosti penze (děti, mládež, dospělí) 

o Nově se bude platit již i za neobsazená lůžka na chatkách – při obsazenosti 3 
lůžka, bude čtvrté zdarma, při obsazenosti 2 lůžka se bude platit polovina za to 
třetí (čtvrté zdarma) 

o Ubytování ve srubu bude dle provozovatelky zdarma, což je vynikající nabídka 
o Nyní se čeká na doručení smlouvy 

 
4. Pokladna + čerpání z rozpočtu obce 

- Členské příspěvky – dobrání, stále nám chybí dovybrat peníze od posledních málo členů, 
kdo na ně narazí, nechť je osloví 
 

- Pokladní předložila přehled o výdajích a příjmech za uplynulý měsíc. Blíže v úplné zprávě 
ze schůze.  

 

- Dotace z obecního rozpočtu byly schváleny ve výši 500.000,- Kč, z toho 450.000 na 

nové vozidlo, takže  budeme muset vyjít s částkou 50.000,- Kč 

 - diskuze na téma, zda to bude vůbec dostačující pro základní provoz 

 - dle přechozích let nám toto pokryje elektřinu v budově, náklady na výměnu 

 všech provozních kapalin ve veškeré technice a náklady na nárazové a 

 údržbové opravy nejen techniky, ale i budovy 

 - veškerou dopravu mládeže na soutěže a tréninky, plus opravu a nákup nového 

 vybavení budeme muset letos hradit z vlastních zdrojů 

 - dle sdělení starosty toto ale nemusí být finální stav a je možné, že v průběhu 

 roku bude možné nějaké finanční prostředky uvolnit.  

 - k tomuto zápisu je přiložena žádost o dotace od obce, která byla na částku 

 149.000,- Kč, tak, jak to bylo domluveno na poslední členské schůzi – bohužel 

 to nevyšlo, ale vyjádřili jsme svůj nesouhlasný postoj k tak malé dotaci – 

 musíme ale respektovat rozhodnutí zastupitelstva obce a to, že má obec letos 

 velké výdaje oproti předchozím letům v souvislosti s výstavbou nové budovy 

 na hřišti 

- stav elektroměru: 1.82 – 3649 – NT, 1.83 – 1870 - VT 
 

5. Technika a vybavení 
- Nové vozidlo  

o Starosta obce byl dořešovat formality ve Zlíně, tato dotace snad vyjde, ještě však 
rozhodnuto nebylo 

o Další dotaze ze Zlínského kraje ještě nebyly vyhlášeny 
 

- přívěsný vozík stále stojí ve firmě METAL PS v Otrokovicích 
o dle aktuálních informací se na něm ještě nepracuje 

 
- Budíky k PPS 12 – Aleš Maňásek – budíky jsou v pořádku, byly odzkoušeny, zřejmě bude 

špatná přívodní hadice, která se bude muset vyměnit – je možné, že do konce března 
2016 se to podaří opravit 
  

- Svítilny na přilby a jejich držáky 
o Milan Zelík - Čekáme na doporučení vhodných držáků, email byl vytipované 

společnosti odeslán, ale prozatím se neozvali.  
6. JSDHO 

- Školení na zdravovědu 



o 28.2.2016 proběhlo první školení na zdravovědu, zúčastnili se Aleš a Kája 
Maňáskovi, Pavel Šeďa, David Bilavčík, Lada Konečná, Miroslav Vrzala a Milan 
Zelík, cena 150,- Kč na osobu, dopravné jsme platili ze sboru, a to celkem 500,- Kč 
za kurz 

o Další kolo proběhne 13.3.2016 – mají se zúčastnit: Jana, Luba, Dušan, Lenka, 
Gábina Hyblerová, Beata, Mira Bičan, mohou i další, max. ale 12 lidí 
  - Jana Forbelská se zkusí zeptat i dalších lidí, se kterými chodí např. na 
  floorball, seznam lidí školitelce Katce opět nahlásí Jana 
 

- Zdravotní prohlídky – stále schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 
o Aleš Maňásek – ještě ji hotovou nemá, ale již ji má vytištěnou !  

 
- Zájemci o ŘP skupiny C – info z HZS – vzhledem k časové náročnosti, co do čerpání 

dovolené na autoškolu by o toto měli zájem pouze dva lidé – Aleš Maňásek a Milan Zelík 
  - Milan Zelík toto nahlásí do Otrokovic  

- Miroslav Bičan si musí prodloužit kurz velitel družstva – termín školení je 5.3.2016  
o Již je připraven 

- Dne 4.3. volal starosta obce, že by bylo potřeba pomocí tlakového krtka pročistit kanál u 
Josefa Umýsi – nejlépe co nejdříve. Kdo má čas zítra?  
  - akce se zúčastní: Václav Sklenařík, Milan Zelík a Tomáš Zelík, sraz v 09:00 ve 
  zbrojnici 
- Dotaz na příště: Udělá velitel Miroslav Vrzala nějaké cvičení??? 
 

7. Zbrojnice a brigády 
- Dušan Vrzala – bude k dispozici materiál na nový regál do garáže? 

o Zatím nic, stále se nepoužívá 
- Zářivka do kuchyňské linky – má na starosti Milan Zelík 
- Pořezání dřeva před zbrojnicí – ponecháme na velkou brigádu na sběru 
- Elektřina ve sklepě – konečně hotovo, vše svítí 
- Podkroví: 

o Je nutné počítat s tím, že až měsíc bude trvat dodání trámů ode dne objednání, 
tudíž brigáda se musí plánovat s dostatečným předstihem – tuto budeme řešit na 
následující schůzi 

o Rozhodnuto, že brigádu na podkroví budeme řešit v červenci 2016, do té doby to 
nestíháme provést 

- Elektrozkoušečky – zájemci o ně budou muset počkat, neboť na plese se někam zatoulaly 
a nyní je nemůžeme nalézt, bylo jich celkem 10 k odběru 

- Napojení odpadu ze zbrojnice do kanalizace – zatím je čas  
- Sportovci – akce „traverza“ proběhla v sobotu 6.2. se zapojili: Dušan Vrzala, Lubomír 

Hanáček, Václav Sklenařík a Pavel Bartuněk – stále však leží na hřišti a budeme ji muset 
převézt ke zbrojnici – toto spojíme se sběrem železa 
 

8. Koňka 
-      Koňka je již nastříkána, nádrž dokonce potřetí, vypadá to dobře a pomalu se může začít 
s kompletací sacího a pumpovacího ústrojí  
- čalouník se prozatím neozval, ale na toto máme čas 
- Miroslav Bičan – bylo by dobré obkreslit nápravnici předních kol, která je prasklá a vypadá 
to, že by tam již dlouho nemusela vydržet – návrh na opravu je ten, že se prasklina slepí a 
pokud to bude nutné, tak se citelně a skrytě sešroubuje např. vruty -  je to z dubového dřeva 
 - Milan Zelík – pokud to bude rozměrově vyhovovat, tak dodá z domácích zásob 
 dubovou fošnu na výrobu náhradní nápravnice 



- Tip z muzea – jejich znalec koněk – pan Aleš Skříček, tel. 731 613 889 
- Lubomír Hanáček – impregnace na podvozek – počítá s tím 
- mosazná/měděná ručka k ventilu – stále v řešení u pana Fuglíka 
-   práce na koňce řešit přes Miru Bičana anebo Lubomíra Hanáčka, kteří na ní nejvíce 

 pracují, a to i přes týden  

9. Činnost mládeže 
- Tunel na CTIF – Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček 
- Do 31.3.2016 je třeba nahlásit všechny možné přestupy !!! Má na starosti Jana Forbelská. 
- Liga proti rakovině – květinkový den – bude 11.5.2016, přihlášky se musejí zaslat do 

14.3.2016  
  - Jana Forbelská – již má vyřešeno. 

- Jak to vypadá v hale? 
  - Jana Forbelská – v hale je to v pořádku, bez problémů 

- Je třeba něco zajistit? 
   - Jana Forbelská – nic 
 - dne 18.9.2016 se koná kvalifikace MH na Mezinárodní soutěž v CTIF (útok i štafeta) 
 

10. Sportovní družstva – ženy, muži 
- Kalendář soutěží na rok 2016 je již na světě! 
- Přestupy nahlásit do 31.3.2016! 
- Domeček na nářadí  

o Kdy se do ní pustíme? 
o Začneme na sběru – bude to velká brigáda 

- Nová stříkačka  
o Budeme ji shánět? 
o Lubomír Hanáček se zeptá jednoho občana z Pohořelic, který vozidlo TAZ 1503 

provozuje pro pracovní účely, že by jsme si s ním např. domluvili předkupní 
právo, pokud by chtěl vozidlo likvidovat 

- Radslavská přilba – pojedeme? 
o Letos nepojedeme kvůli křížící se oslavě 30. narozenin Lukáše Vendolského 

- Ze strany žen vznesen dotaz, zda budou letos soužit aktivně i muži? První soutěž ceny 
VCUH je dne 24.4.2016 
  - muži na to – uvidí se  
 

11. Diskuze: 
- Makro karta – byla vyřízena, celkem 5 držitelů: Milan Zelík, Jana Forbelská, Adéla 

Sukupová, Petra Vendolská a Mira Bičan 
- Mixážní pult? Budeme ho kupovat? Cena do 1.000,- Kč 

  - hlasováno: 1 se zdržel, ostatní pro – schváleno  
- Chladící zařízení? 

 - na dubnové schůzi probereme již konkrétní nabídky a něco bychom již měli vybrat – 
do kácení máje se totiž sejdeme již jen dvakrát 

- Společná reprezentační trička? Pomalu se blíží kácení máje.  
- Info z HZS – pořádání výročí a podpora z jejich strany v souvislosti s ukázkou techniky – 

HZS bude provádět maximálně ukázku vyproštění u dopravní nehody a to jen na kulatých 
výročích 

- Znaky SDH Pohořelice již nemáme (nikoliv domovenky, ale domovské znaky) – Milan Zelík 
se podívá na internetu na společnost Koos, která tenkrát znaky vyráběla, příp. se bude 
snažit sehnat jinou společnost, která by je vyrobila 



- Boženka Vrzalová je na tom zdravotně již lépe a bylo by již na čase jí předat dar k jejím 
uplynulým narozeninám – na příští schůzi bychom to měli stihnout – dárek by byl 
v podobě: orchideje, koše a možná i masáž – toto má na starosti Milan Zelík 

- Ve zbrojnici nemáme žádné náhradní žárovky do světel v místnostech – je třeba dokoupit 
- má na starosti Milan Zelík 

 
 

Milan Zelík 

            starosta sboru 


